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Abstract (en)
The applicator consists of a rod (5) with an end cavity (13) formed by a wall (12) with an aperture for applying the product. Adjacent to the aperture
it has a retaining element (16) inside the cavity to hold the product by capillary action, and the upper end of the wall has a vent (14). The retaining
element is set back inside the aperture at a distance of 1 - 2 mm from its edge, which lies in an oblique plane to the axis of the wall.

Abstract (fr)
Applicateur comportant une paroi (12) définissant une cavité (13) dans laquelle du liquide (P) peut s'accumuler, cette cavité débouchant à l'extérieur
à une extrémité par une ouverture unique servant à l'application, applicateur caractérisé par le fait qu'il comporte, au moins dans le voisinage de
ladite ouverture, un élément de rétention (16) à l'intérieur de la cavité, permettant le maintien par capillarité du produit (P) entre la paroi et l'élément
de rétention. <IMAGE>
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